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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3'
Νότιου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Ανάγκη περαιτέρω στελέχωσης με οδηγούς του
ασθενοφόρου στο Κ. Υ. Αλεξάνδρειας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση και καταγγελίες κατοίκων Αλεξάνδρειας, συνιστά
σοβαρή ανάγκη η περαιτέρω στελέχωση του ασθενοφόρου του Κέντρου
Υγείας Αλεξάνδρειας με οδηγούς, αφού μέχρι σήμερα υπάρχουν μόνο δύο
οδηγοί, οι οποίοι αναγκαστικά αφήνουν πολλές βάρδιες ακάλυπτες, καθώς για
να λειτουργήσει το ασθενοφόρο σε εικοσιτετράωρη βάση, χρειάζονται
απαραίτητα έξι οδηγοί.
Μας τόνισαν οι ανωτέρω κάτοικοι ότι οι βάρδιες που δεν μπορούν να
καλυφθούν με το όχημα του Κέντρου, καλύπτονται από το ΕΚΑΒ το οποίο
μπορεί να έρθει είτε από τη Βέροια είτε από τη Νάουσα,  με τις αποστάσεις
ωστόσο να είναι τόσο πολύ μεγάλες, ώστε οι ασθενείς να εκτίθενται συχνά σε
σοβαρό κίνδυνο.
Θεωρούν οι ως άνω ότι η 24ωρη λειτουργία του συγκεκριμένου ασθενοφόρου
κρίνεται αναγκαία,  καθώς με αυτό τον τρόπο θα υπάρχει η δυνατότητα να
σωθούν συμπολίτες τους. Για τον λόγο αυτό ζητούν οι ως άνω κάτοικοι τη
στελέχωση του ασθενοφόρου του Κέντρου Υγείας Αλεξάνδρειας, με έξι
τουλάχιστον οδηγούς, ώστε να καταστεί εφικτή η εικοσιτετράωρη λειτουργία
του για την εξυπηρέτηση και τη σωτηρία των ασθενών της τοπικής κοινωνίας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να προβείτε, κατά το μερίδιο ευθύνης που σας αναλογεί, στην
αύξηση των οδηγών του ασθενοφόρου του Κέντρου Υγείας Αλεξάνδρειας,
ώστε να γίνει εφικτή η εικοσιτετράωρη λειτουργία του;

Ο ερωτών Βουλευτής
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